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Mégsem lesz buszsáv Budakeszin
Április közepén még arról adhat
tunk hírt, hogy már a Közbeszerzési 
Értesítőben is megjelent a Nemzeti 
Infrastruktúra Fejlesztő Zrt. (NIF) 
nyílt felhívása a budakeszi Temető 
utcától a főváros határáig a főútvo
nal szélesítésére és középen vezetett 
buszsáv kialakítására. Egy hét múlva 
azonban a 350 milliós beruházásra az 
uniós támogatást pályázaton elnye
rő NIF Zrt. visszavonta a buszsáv 
kialakítására kiírt tenderét. A cég 
közleménye alapján a kudarc oka a 
budakeszi önkormányzat tehetetlen
sége. A beruházás a városnak ugyanis 
egy fillérjébe nem került volna, mind
össze néhány akadályt kellett volna a 
munkálatok elől, saját hatáskörben, 
elhárítania.

A NIF Zrt. közleményében kifejti, hogy 
a Pro Régió Nonprofit Közhasznú Kft., 
mint az uniós források elosztásában köz
reműködő szervezet március 25-én kelt 
levelében arról értesítette őket, hogy a 
támogatási szerződéstől március 31-ével 
eláll, így a NIF Zrt. április 21-én kény
telen volt visszavonni a március 30-án 
kiírt kivitelezési közbeszerzési pályázatot. 
A Pro Régió Nonprofit Közhasznú Kft. 
azért vonta meg a támogatását, mert a 
projekt késedelméből eredő kockázatot

Elhunyt dr. Szemere János
Életének 64. évében hosszú betegség után 
elhunyt dr. Szemere János, Budakeszi 
önkormányzatának képviselője. Április 27- 
én kísérték utolsó útjára Budapesten, a 
Farkasréti temetőben.

Szemere Jánost a Fidesz jelöltjeként 1998- 
ban a budakeszi 7. számú választókörzet 
képviselőjévé választották. Az 1998-2002 
között a budakeszi önkormányzat Pénzügyi 
és Vagyongazdálkodási Bizottságának elnö

MÉG EGY HÓNAPIG LEHET 
AVART ÉGETNI

Avar és kerti hulladék égetését évente két 
időszakban lehet végezni: tavasszal, március 
1. - május 30. között és ősszel, szeptember 1. 
- november 30. között. A megjelölt idősza
kokon belül kizárólag csütörtökön és pén
teken 10-18 óra között, valamint szombati 
napokon 10-16 óra között - ünnepnapok 
kivételével - lehet az égetni Budakeszin.

LOMTALANÍTÁS
Perbál: május 6.
Páty: 1. ütem május 7., 2. ütem: május 
14., 3. ütem: május 21.
Budakeszi: május 29-én.
Zsámbék: június 7-8. a hétfői, 9-10-ig a 
keddi szemétszállítással érintett területen 
Nagykovácsi: márc. 1 és november 30. 
között egyénileg 

nem kívánta tovább vállalni. Egyre való
színűbbnek látszott ugyanis, hogy a beru
házást az előírt határidőre nem tudják 
majd befejezni, ami az uniós támogatás 
elvesztésével jár.

A késedelmet a NIF Zrt. azzal indokol
ta, hogy Budakeszi önkormányzata nem 
erősítette meg a Fő utca mentén futó régi 
csapadékvíz-elvezető csatorna boltozatát, 
ami a posta parkolónál és a Fő téri park 
játszótere alatt már be is szakadt és a 
helyreállításhoz még hozzá sem kezdtek. 
Budakeszi abban sem tudott megegyezni 
határidőre a XII. kerületi önkormányzat
tal, hogy a jelenlegi helyén milyen közvilá
gítási hálózat építhető a város helyi építési 
szabályozása szerint. Nem történt meg a 
Himnusz-szobor alatt a Gyöngyvirág utca 
és a Fő utca összekötése sem, s a Fővárosi 
Vízművek is főnyomó csőcserét végez 
június elejéig a Fő utcán.

Kneip István, a budakeszi önkormány
zat beruházási irodavezetője a közlemény 
megjelenésének másnapján lapunk kérdé
sére azt válaszolta, nem tud a NIF Zrt. 
közleményéről, s tudomása szerint a cég 
eddig nem jelezte, hogy bármilyen elvá
rása lenne, vagy a beruházás megkezdését 
bármilyen feltételhez kötné.

Az eredeti terv szerint már tavaly meg
épült volna a buszsáv, de elhúzódott 
a tervezés tendereztetése. A beruházás 

ke és a Mezőgazdálkodási és Tájvédelmi 
Bizottság tagja volt. Már ebben a ciklus
ban a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési 
Minisztérium főtanácsosaként dolgozott, 
ezért abbahagyta az önkormányzati mun
kát, remélve, hogy „az új testület eredmé
nyesen alakítja ki Budakeszi ősi hírű múlt
jához méltó környezetét.” - írta választóihoz 
címzett beszámolójában.

A 2006-tól 2010-ig tartó önkormányzati 
ciklusban aztán újból visszatért, s ismét a 7.

Országgyűlési képviselőként folytatja
Tisztelt Választópolgárok!

Tájékoztatom Önöket, hogy az 
országgyűlési képviselő-válasz
táson a Jobbik Magyarországért 
Mozgalom Párt országos listá
jának 11. helyéről mandátum
hoz jutottam, így a budakeszi 
képviselő-testületben betöltött 
tisztségeimről, azaz képviselői 
és alpolgármesteri megbízatása
imról április 30-ával lemondok.

Ezúton is szeretném kife
jezni köszönetemet és hálá
mat mindazért a segítségért és 
támogatásért, melyet sok-sok budakeszi 
lakostól kaptam az elmúlt csaknem nyolc 
esztendőben. Parlamenti képviselőként 

így idén tavasszal kezdődhetett volna el, 
amikor már napirendre került az is, hogy 
a buszsáv-építést össze kellene hangol
ni a városközpont rehabilitációval, amire 
viszont a város nyert félmilliárd forintot. 
Konkrétumokban azonban nem sikerült 
megállapodni.

Februárban egyeztetést tartottak a 
Fővárosi Vízművek kezdeményezésé
re, hogy a Fő utcai főnyomócső-csere a 
buszsáv-építéssel együtt történhessen, s a 
Vízműveknek ne kelljen helyreállítani az 
aszfaltot, ha a buszsáv miatt az út úgyis új 
burkolatot kap. A NIF azonban akkor úgy 
nyilatkozott, hogy a leköszönő kormány 
által elrendelt szerződéskötési moratóri
um miatt nem tud szerződni a kivitelezés
re, s a moratórium miatt nem fogja tudni 
határidőre befejezni a pályázatot. Tehát 
vagy felmentést kap a moratórium alól, 
vagy a pályázati határidő meghosszabbí
tását kellene elérnie. A Vízművek végül 
úgy döntött, hogy az ez évre betervezett 
csőcserével nem vár a buszsávra, hanem 
mielőbb elvégzi a munkát. - tájékoztatta 
lapunkat Kneip István, a budakeszi pol
gármesteri hivatal beruházási irodájának 
vezetője.

A közlemény hírére elkezdődött ugyan 
az ügyben keletkezett dokumentumok 
gyűjtése és tanulmányozása, félő azonban, 
hogy a most megindult vizsgálatok leg
feljebb már csak a felelősség tisztázására 
adhatnak lehetőséget.

Koós Hutás Katalin

választókörzet Fidesz által jelölt képviselője
ként. Az országban és a helyi képviselő-tes
tületben is megtapasztalható értékvesztés, 
a széthúzás és az ebből eredő eredmény
telenség azonban elkeserítette, dr. Ostoros 
Gyula képviselőtársa búcsúszavai szerint, 
melyek április 27-én, a temetése napján 
tartott testületi ülésen hangzottak el, a 
becsületesség és a tisztesség vezette minden 
lépését. Mindvégig bízott az igazságosság, 
az emberi tisztesség társadalmi mértékű vis
szatérésében. Az országgyűlési választások 
után néhány nappal, éppen akkor távozott, 
amikor erre végre esély mutatkozott.

kiemelt feladatomnak tartom 
a továbbiakban is a politi
kai korrupció, különösen az 
ingatlanmaffia elleni küzdelem 
hatékonnyá tételét, amit itte
ni városvezetői megbízatásom 
során is igyekeztem, a tőlem 
telhető módon, eredményesen 
képviselni. Úgy vélem, ami e 
tekintetben nem sikerült, az 
nem rajtam múlott.

Remélem, hogy a törvény
hozásban nagyobb lehetőségek 
fognak nyílni úgy ezen a téren, 
mint Budakeszi további érde

keinek képviseletében is.
Isten áldása legyen Mindnyájukkal!

Hegedűsné Kovács Enikő
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